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JEGYZŐKÖNYV 

 

Ráckeresztúr Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

2024. december 11. napján 17.00 órakor megtartott közmeghallgatásáról 

 

 

Napirend: 

1. Beszámoló az elmúlt évben végzett önkormányzati munkáról és a jövőbeli tervekről 

(szóbeli beszámoló) 

 

Határozatok: 

• 402/2024. (XII. 11.) jegyzőkönyv hitelesítő kijelöléséről 

• 403/2024. (XII. 11.) a napirend elfogadásáról 

• 404/2024. (XII. 11.) az elmúlt évben végzett önkormányzati munkáról és a jövőbeli 

tervekről szóló polgármesteri beszámolóról 

 

Rendeletek: - 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Ráckeresztúr Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

2024. december 11. napján 17.00 órakor megtartott közmeghallgatásáról 

 

Az ülés helye: Ráckeresztúri Polgármesteri Hivatal tárgyalója - 2465 Ráckeresztúr, Hősök tere 

20. 

 

Jelen vannak: 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester 

Szabó József alpolgármester 

Dienes Gábor alpolgármester 

Peták Norbert képviselő 

Radócz Barna képviselő 

Szabó Dávid képviselő 

 

Távol maradt: 

Szakolci Gréta képviselő 

 

Állandó meghívott: 

Farkasné Vancsura Ildikó Gazdasági Bizottság tagja 

dr. Nagy Gábor jegyző 

Megyaszai Mariann pénzügyi csoportvezető 

 

Meghívott: - 

 

Hallgatóság: 

Bilikné Bakonyi Edit 

Végh-Sztrucska Katalin 

Gáborné Kutasi Katalin 

Gajdó Ágnes 

Molnár Nóra 

Lukács Zsuzsanna 

Megyaszai Mariann 

 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester: Köszönti a képviselő-testület tagjait, jegyző 

urat és a megjelent érdeklődőket. Megállapítja, hogy a 7 tagú képviselő-testületből 6 fő jelen 

van, a testület határozatképes, az ülést megnyitja. Szakolci Gréta képviselő előre jelezte 

betegség miatti távollétét. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javasolja Szabó Dávid képviselőt. Mivel 

nincs egyéb javaslat, kéri, szavazzanak a jegyzőkönyv hitelesítő személyéről. 

 

(A szavazásnál jelen lévő képviselők száma: 6 fő) 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Ráckeresztúr Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

402/2024. (XII. 11.) határozata 

 

jegyzőkönyv hitelesítő kijelöléséről 
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A képviselő-testület jegyzőkönyv hitelesítőnek Szabó Dávid képviselőt jelöli ki. 

 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester: Javasolja a meghívóban szereplő napirendi 

pontok elfogadását. Mivel nincs több kérdés, észrevétel, kéri, szavazzanak a napirendi pontok 

elfogadásáról. 

 

(A szavazásnál jelen lévő képviselők száma: 6 fő) 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Ráckeresztúr Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

403/2024. (XII. 11.) határozata 

 

a napirend elfogadásáról 

 

A képviselő-testület az ülés napirendjét a következők szerint fogadja el: 

1. Beszámoló az elmúlt évben végzett önkormányzati munkáról és a jövőbeli tervekről 

(szóbeli beszámoló) 

 

1. napirendi pont 

Beszámoló az elmúlt évben végzett önkormányzati munkáról és a jövőbeli tervekről 

(szóbeli beszámoló) 

 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester: Összefoglalja az elmúlt év főbb eseményeit 

és a jövőbeli terveket. 

Önkormányzatunk felelős és szoros gazdálkodás mellett stabil pénzügyi helyzetben van. Nincs 

kifizetetlen számlánk és lejárt tartozásunk továbbra sem.  

Az idei fejlesztésekről, beruházásokról: 

Február végén indult el a TOP Plusz pályázati forrásból 145 millió Ft összegben 3 gyűjtőút, a 

Gárdonyi, a Petőfi és a Széchenyi utca aszfaltozása. Ezzel párhuzamosan az árkok jó karba 

helyezése is megtörtént, az utakon fekvőrendőröket is kialakíttattunk. A beavatkozás hossza 

összesen mintegy 2000 méter, ami nagyon jelentős lépés a település szilárd útburkolattal való 

ellátottságában. A Vörösmarty utcában is fekvőrendőr váltotta fel a zavaró úthibát. 

A közbeszerzésen maradványként jelentkező összeg felhasználását az Államkincstár 

engedélyezte, ebből a 18 millió Ft-ból aszfalt burkolattal tudjuk összekötni a Vajda utcát és a 

Budai utcát, illetve a Gárdonyi utca végét a 6204-es számú főúttal.  

Idén is támogattuk a Zöld Erdő Vadásztársaság szemétszedő akcióját, illetve nemzetközi 

oktatási konferencia megszervezését az óvoda és az iskola részvételével. 

Ráckeresztúr képviseletében immár harmadik alkalommal vehettem át folyamatos 

fejlesztéseink elismeréseként az Energiahatékony Önkormányzat díjat a Parlamentben. 

A zöldterületek kezelése 4. éve tudatos program alapján történik.  Az Eötvös téri játszótérnél a 

régi bicikli virágtartók maradványait fém korlátra cseréltük és díszítő kőedényeket helyeztünk 

ki. Idén először lakossági javaslatra tojásfát állítottunk a Hősök terén. 

A nyári diákmunka programban résztvevő diákok segítségét is köszönjük. Ők az 

önkormányzatnál és az iskolánál is sokat dolgoztak. 

A Magyar Falu programban 7 millió Ft-ot nyertünk a temető előtti járdaszakasz felújítására. A 

Fejér Vármegyei Önkormányzat Pénzügyi Alapjától további 5 millió Ft-ot kaptunk ugyanerre 

a célra. A temető előtti járda az árokrendezéssel együtt összesen 16 millió Ft-ból újult meg.  

Padkanyesés, ároktisztítás egész évben folyik több helyen, javítottuk lakossági összefogással a 

járdát a temetőben. 
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Jótékonysági focibajnokságot és családi majálist szerveztünk a focipályán. Önkormányzati 

segítséggel sikerült felújítani a sportöltöző tetőzetét, és az idei évben átszállíttattuk a valamikori 

étkező konténereket is a sportpályára, amik ott kapnak új funkciót. 

Továbbra is jól működik a települési támogatások rendszere: óvoda- és iskolakezdési 

támogatás, gyógyszertámogatás, tüzelő támogatás, élelmiszer csomag igénylésből sincsen 

hiány. 

Folytattuk Placc Party néven indított őszi rendezvényünket, idén már az iskola melletti 

területen, nagy sikerrel. 

Bölcsőde épül járási összefogással, közös pályázatból Martonvásáron. A beruházás során 

mintegy 740 négyzetméteren új építésű épület jön létre, ahol 4 csoportban 56 kisgyermek 

ellátására nyílik majd lehetőség.  

A Szent János téri volt iskolából művelődési házat létesítünk, ennek a projektnek az értéke 199 

millió Ft. A közbeszerzési eljárását lefolytatása után ősszel írtuk alá a szerződést a nyertes 

kivitelezővel, jelenleg már a bontási munkálatok készen vannak. A projekt várhatóan jövő 

ilyenkorra fejeződik be fizikailag, utána kerül sor a használatba vételi eljárásra. Reméljük, hogy 

2026-ban már vendégeket fogad a művelődési ház. 

Lakossági közreműködéssel idén is felállítottuk a falu Betlehemét. Nagy sikere volt idén is a 

házhoz menő Mikulásnak. 

Köszönetet mondok a nagyon aktív lakossági közreműködésért. Köszönöm a hivatal, a 

képviselő-testület, a Falugondnokság, a közfoglalkoztatottak munkáját. Köszönet illeti az 

óvoda és az iskola dolgozóit. Külön köszönöm a vállalkozók, magánszemélyek felajánlásait és 

támogatását. 

 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester: Megkérdezi a jelenlévőket, van-e kérdésük, 

észrevételük. 

 

Gáborné Kutasi Katalin óvodavezető: Beszámol az elmúlt időszak sikereiről. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 

 

dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra polgármester: Mivel több bejelentés és hozzászólás nincs, 

megköszöni a részvételt, és a közmeghallgatást 17.30 órakor bezárja. 

 

k. m. f.  

 

 dr. Szentes-Mabda Katalin Dóra dr. Nagy Gábor 

 polgármester jegyző 

 

 

Szabó Dávid 

képviselő 

jkv. hitelesítő 


